
 

 
4. SCHŮZKA EKOTÝMU 

13. listopadu 2018 

Přítomni: všichni 

1. Dopoledne: vyhodnocení ankety na téma Doprava a Jak chráníš ŽP. 

 Zjištění: 

 Na 1. stupni cestují děti nejvíce autem s rodiči – je to hlavně proto, že rodiče o své děti mají strach nebo je 

vyloží cestou do práce, jsme totiž spádovou školou a děti k nám dojíždějí i z okolních vesnic. 

 Na 2. stupni hlavně autobusem. Hodně dětí chodí i pěšky a jen malá část jezdí na kole.  

 Přes Dobrou jezdí ale stále hodně aut za prací do nedalekého Pivovaru a do automobilky Hunday – obě 

v Nošovicích.  

 Na jaře – v rámci měsíce bezpečnosti (březen, duben) připravíme reportáž pro žáky, rodiče a veřejnost a 

zveřejníme ji na stránkách školy a v Doberských listech. 

 

 Co se týče druhé části ankety: 

 Je potěšující, že děti do školy si nosí svačinku ve svačinových boxících; na 2. stupni je to ještě igelitový sáček – 

a to je hlavně i proto, že si kupují svačinky ve školním soukromém bufítku nebo v obchodě cestou do školy. 

 Co se týče pití, tak je to lepší – více než polovina dotázaných používá plastovou láhev na více použití. 

V souvislosti s tím, v čem nosí svačinu a pití, se tvoří i odpad, který ne vždy končí v kontejnerech na tříděný 

odpad. 

Do tabulky vše zpracuje a předá nástěnkářkám Markéta Pryčková. 

________________________________________________________________________________________________ 

Přítomni: Michálková, Dámková, Rudolfová, Skaličková, Kravčíková, Kohutová, Vičarová, Skokan, Legutová, Ignaczak, 

Straková a Stracková  

2. Odpoledne: pracovní dílnička  

Ekotýmáci byli rozděleni do tří skupin a každá vyráběla znak naší školy. Při tvorbě znaku se nažili využít odpadový 

materiál. 

 

Zápis provedla Vendula Cebulová 


